
KAUNO RAJONO SAVIVALDYBĖS JAUNIMO REIKALŲ TARYBOS 

POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

2024 m. lapkričio 19 d.  Nr. 4 

Kauno rajono savivaldybė 

Posėdis vyko 2024 m. lapkričio 19 d. 16.00 val. nuotoliu Microsoft Teams platformoje. 

Pirmininkė – Monika Kiaušaitė, Kauno rajono savivaldybės tarybos narė. 

Posėdžio sekretorė – Domantė Sinkevičiūtė, Kauno rajono savivaldybės jaunimo reikalų 

koordinatorė (vyriausioji specialistė). 

 Posėdyje dalyvavo Kauno rajono savivaldybės jaunimo reikalų tarybos nariai: Jolanta 

Jankauskienė, Darius Joneikis, Monika Kiaušaitė, Artūras Orlauskas, Kristina Švedaitė,  Vytautė 

Venckūnaitė. 

Posėdyje nedalyvavo: Tomas Didžiulis, Laurynas Dilys, Vytautas Juozapavičius, 

Gustė Miškinytė, Kauno rajono mokinių tarybos atstovė, Mantas Molotkovas.  

Posėdžio svečias – Nacionalinės jaunimo reikalų koordinatorių asociacijos prezidentas 

Vidmantas Mitkus.  

Dalyvauja 6 nariai. Kvorumas yra. 

DARBOTVARKĖ: 

1. 2024 m. jaunimo projektų įgyvendinimo rezultatai (JO; SJDO) 

2. Informacija apie Garliavos ir Neveronių AJE veiklą 2024 m. (R. Podelė ir P. Žarovaitė) 

3. VVG strategijos pristatymas ir finansavimo galimybės jaunimui ir JNVO; (K. Švedaitė) 

4. Dėl Jaunimo savanoriškos tarnybos organizavimo ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo 

sprendimo projekto pristatymo (D. Sinkevičiūtė)  

5. Diskusija dėl jaunimo organizacijų finansavimo + 2025 m. biudžeto projekto pristatymas (D. 

Sinkevičiūtė) 

6. Dėl Jaunimo reikalų tarybos nario užklausos dėl finansavimo KRJOSAS ir atviro jaunimo 

centro Garliavoje. (D. Sinkevičiūtė) 

7. Kiti klausimai. 

  



Pirmininkė supažindino su darbotvarke, darbotvarkei nariai pastabų neturėjo. Bendru sutarimu 

darbotvarkei pritarta. 

1. PRISTATYTA.  2024 m. jaunimo projektų įgyvendinimo rezultatai (JO; SJDO) 

 

D. Sinkevičiūtė pristatė, jog 2024 m. buvo finansuoti 6 jaunimo veiklos projektai, šiai priemonei 

įgyvendinti skirta 15 000 Eur. Projektus pristatė Sporto klubas „Akademija“, Kulautuvos pagrindinės 

mokyklos atvira jaunimo erdvė, Asociacija „Du nulis keturi“, Jaunimo centras „Veikama“, VšĮ 

„Pamokos vietoj pamokų“. Vyko diskusija apie projektų įgyvendinimą. 

  

2. PRISTATYTA. Informacija apie Garliavos ir Neveronių AJE veiklą 2024 m. (R. Podelė ir 

P. Žarovaitė) 

 

Neveronių atviros jaunimo erdvės darbuotoja R. Podelė pristatė jaunimo erdvėje vykstančias 

veiklas. A. Orlauskas pasiteiravo kurioje vietoje įsikūrusi jaunimo erdvė. Pranešėja atsakė. D. Joneikis 

paklausė, kiek unikalių lankytojų lankosi jaunimo erdvėje. Pranešėja atsakė, kad iki 20 unikalių 

lankytojų. Taip pat pranešėja pristatė šio mėnesio veiklas ir renginius. 

Vyko diskusija apie Garliavos atvirą jaunimo erdvę, kaip galima labiau įtraukti jaunuolius joje 

lankytis.  

 

3. PRISTATYTA. VVG strategijos pristatymas ir finansavimo galimybės jaunimui ir JNVO 

(K. Švedaitė) 

VVG pirmininkė pristatė kveitimus finanasavimui, kur galimi pareiškėjai NVO. Pristatė 

prioritetines sritis, finansavimo mechanizmus, kvietimo datas. Pristatymu pasidalinta su visais 

jaunimo reikalų tarybos nariais. V. Mitkus uždavė klausė dėl viešinimo, pranešėja atsakė. 

4. SVARSTYTA. Dėl Jaunimo savanoriškos tarnybos organizavimo ir finansavimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo sprendimo projekto pristatymo (D. Sinkevičiūtė) 

 

Pranešėja D. Sinkevičiūtė pristatė tarybos sprendimo projektą „Dėl Jaunimo savanoriškos 

tarnybos organizavimo ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“. Pristatė pagrindinius sprendimo 

projekto tikslus. Vyko diskusija. Posėdžio pirmininkė pakvietė jaunimo reikalų tarybos narius 

balsuoti dėl sprendimo projekto teikimo savivaldybės tarybai. 

 

NUTARTA. Sprendimo projektui pritarta vienbalsiai.  



5. PRISTATYTA. Diskusija dėl jaunimo organizacijų finansavimo + 2025 m. biudžeto projekto 

pristatymas (D. Sinkevičiūtė) 

Pranešėja D. Sinkevičiūtė pristatė 2025 m. jaunimo politikos įgyvendinimo projektą, informavo, 

kad per 3 metus skiriamas finansavimas jaunimo politikai paaugo nuo 22 000 eur. iki 120 000 eur. 

T.y. 6 kartus. Taip pat pristatė, kad 2025 m. jaunimo ir su jaunimu dirbančių organizacijų 

finansavimui tikimasi, kad bus skirta 35 000 Eur, ir bus galima finansuoti daugiau jaunimo veiklos 

projektų. Klausimų nebuvo, JRT pirmininkė ir nariai pasidžiaugė didėjančiu finansavimu jaunimo 

politikos įgyvendinimui.  

6. PRISTATYTA. Dėl Jaunimo reikalų tarybos nario užklausos dėl finansavimo KRJOSAS ir 

atviro jaunimo centro Garliavoje. (D. Sinkevičiūtė) 

 

D. Sinkevičiūtė pristatė KRJOSAS kreipimąsi  dėl papildomo finansavimo organizacijai.  Vyko 

diskusija dėl sunkumų išlaikyti aktyvias organizacijas. Kaip pavyzdį M. Kiaušaitė pateikė 

organizuojamą finansavimo konkursą bendruomenėms, kuomet joms skiriamas 1000 Eur 

finansavimas, kurio pagalba organizacija gali apsimokėti administracines, buhalterijos, 

reprezentacinės išlaidoms, kaip alternatyvą pateikė pasiūlymą, kad šis mechanizmas būtų galėtų būti 

taikomas ir jaunimo ir su jaunimu dirbančioms organizacijoms. Pirmininkė, pasiūlė tai svarstyti kai 

bus derinamas naujas jaunimo veiklos projektų nuostatų sprendimo projektas.  

V. Mitkus pateikė komentarą dėl dabartinės Apvalaus stalo padėties Kauno rajone, taip pateikė 

LiJOT ir Vilniaus miesto pavyzdžius. D. Joneikis pasisakė bendrai apie Jaunimo organizacijų tarybų 

būklę visoje Lietuvoje. K. Švedaitė paklausė ar yra reglamentuojamas jaunimo organizacijų skaičius, 

kuris turėtų būti jaunimo organizacijų taryboje. V. Mitkus atsakė, kad organizacijų skaičius nėra 

svarbus. K. Švedaitė taip pat pritarė kelti papildomo finansavimo klausimą organizacijoms, kurios 

skirtos administracinėms išlaidoms. Pasiūlė tai apsvarstyti NVO taryboje. JRT pirmininkė 

apibendrino diskusiją ir padėkojo visiems už produktyvų posėdį. 

7. SVARSTYTA. Kitų klausimų nebuvo. 

 

Pirmininkė                                                                                                                       Monika Kiaušaitė 

Sekretorė                                                                                                                    Domantė Sinkevičiūtė 


